
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde for Fjordklyngeskolen 
Dato: 19/12-2024 
Tidspunkt: kl. 19.30-21.30 
Sted: Ulbjerg 
Mødeleder: 
formanden 
Sekretariat/referent: 
Referent: Ivan Flarup Hansen eller 
Dennis Villadsen 
 
Spisning 18.30 – 19.30 

Deltagere: 
Michael Grove, formand 
Steen Villekold, næstformand 
 
Anne Kirstine Libach Justesen, forældrerepræsentant 
Ulbjerg 
Søren Larsen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Casper Mogensen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Nathalie Olesen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
 
Esben Viborg, forældrerepræsentant Skals 
Lise Troelsen, forældrerepræsentant Skals 
 
Agnethe Kristiansen, medarbejderrepræsentant – lærer 
Christina Grøn, medarbejderrepræsentant – pædagog 
Bettina Aakmann Lohse, medarbejderrepræsentant - lærer 
Maj-Britt Bjerregaard, medarbejderrepræsentant – 
pædagog 
 
Kira Linde Østergaard elevrådsformand Skals 
Carl Lund Kousholt, næstformand Skals 
Lærke Højgaard Lyngvig elevrådsformand Ulbjerg 
Oskar Pødenphandt Mortensen elevrådsformand Ulbjerg 
 
Malene Holst Andersen – Skoleleder 
Dennis Bøjesen Villadsen – Pædagogisk leder 
Ivan Flarup Hansen – Pædagogisk afdelingsleder 
 
Suppleant: Louise Bach, forældrerepræsentant Skals 
 
Afbud: 
Sofie Lund Laursen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
 

Dagsorden 
Overskrift og klassificering - er 
punktet til orientering (O), drøftelse 
(D), beslutning (B) eller et 
arbejdspunkt (A) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Beskrivelse 
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæste m.m. 

1. Godkendelse af dagsorden 
(B) 

19.30 
0 min 

Godkendelse af denne dagsorden. 
Denne dagsorden er principielt godkendt, ved 
udsendelse af 
den endelige dagsorden senest 4 dage før 
mødedato. 
Dagsorden godkendt 
 

2. Godkendelse af referat (B) 19.30 
0 min 

Referat fra den 20/11 Godkendt og 
underskrevet. 
 



3. Meddelelser (O) 
- skoleledelsen 
- formanden 
- Ulbjerg Afd. 
- Ulbjerg SFO 
- Møllebakken 
- Skals Afd. 
- Skals SFO 
- Skals Klub 
- ELEVRÅDET 

19.30 
10 min 

Malene takkede Michael for brev til økonomi- 
og erhvervsudvalget. Også tak til Esben for et 
godt” oversigtsbillede” af resultaterne af 
trivselsmålingen. 
Elevrådet har været til byrådsdagen og fik 
penge til indkøb af boksebolde. 
Michael orienterede om en snak i 
formandsnetværket i forhold til besvarelser på 
trivselsmåling. 

4. Status på lukning af 
Fjordklyngeskolens afdeling 
i Ulbjerg – orientering fra 
ledelsen (O) 

19.40 
10 min 

Fast punkt på dagsordenen. Punktet er tænkt 
som ledelsens mulighed for at orientere 
skolebestyrelsen. Hvis der ikke er noget til 
punktet, udgår det. 
 
Malene fortalte om ledelsens arbejde med 
lukning af Ulbjerg, samtale med skolechefen 
om hvordan vi kan gribe dette arbejde an. Vi vil i 
januar sende et brev til Ulbjerg forældre om, 
hvordan de ser fremtiden, så vi bedst muligt 
kan planlægge næste skoleår. Forældremøde i 
Skals den 28. januar blev nævnt. 
 

5. 7 minutter (O) 19.50 
10 min 

Indskoling 
 
Malene orienterede om indskolingens arbejde 
med antimobbestrategien.  
Antimobbestrategien er blevet læst af vores 
læringskonsulenter, der har input til en 
opdatering.  Fællesskaber og ensomhed er to 
”nye” punkter der bør indarbejdes i strategien. 
Vi har ikke pt. AKT vejledere, så den betegnelse 
skal måske ændres.  
 

6. Antimobbestrategi (B) 20.00 
20 min 

Bilag 
 
Antimobbestrategien skal revideres. 
En forebyggelsesindsats kan med fordel 
beskrives i strategien.  
En god debat om dette emne, forskellige input 
indarbejdes med henblik status på februar 
mødet. Trivselspolitikken tages med på samme 
møde.  
 

7. Status og midtvejsevaluering 
(D) 

20.20 
20 min 

Hvordan går det med bestyrelsesarbejdet? 
 
Udvalgsarbejde er godt – især arbejdet med 
frivillighed er godt 



8. Valgfag 2025/2026 (D) 20.40 
20 min 

Bilag 
Valgfag 
 
Malene orienterede om de nye valgfagsplaner 
fra folketingets side. Vi kører traditionelt næste 
skoleår, bl.a. pga. byggeri af nye faglokaler og 
tager fat i de nye planer i skoleåret 26/27 
 

10. Høringssvar (B) 21.00 
20 min 

Bilag 
 
Efter 1. behandlingen af høringssvaret på 
mødet den 20. november 2024 er der 
fremsendt et enkelt ændringsforslag. På den 
baggrund er der rettet til i udkastet til 
høringssvaret og dette vil være til drøftelse på 
mødet, hvorefter der træffes beslutning om 
endelig udgave. 
 
Efter mødet vil eventuelle input, rettelser og 
tilføjelser blive indarbejdet, hvorefter det 
sendes til endelig godkendelse pr. E-mail. 
 
En god debat om forslag til høringssvar, pkt. om 
Møllebakken blev debatteret. Opbygningen af 
høringssvaret blev nævnt.  
Pkt. 3 om Møllebakken – Michael læste forslag 
til ændring op. Ændringsforslaget blev herefter 
godkendt af skolebestyrelsen. 
Et ekstra pkt. om Fjordklyngeskolens økonomi 
blev foreslået – Michael sender forslag til 
godkendelse i bestyrelsen. 
 

11. Eventuelt (O) 21.20 
10 min 

Malene fortalte om elevernes tilladelse til at gå 
til købmand, det skrider lidt i forhold til 
ansøgningen. Januar måned er prøveperiode. 
Statens forsøg med madordning er vi tænkt ind 
som en af skolerne i Viborg kommune. 

12. Næste møde (O)  20. januar 2025, kl. 19.00-21.30 i Skals. 
13. Aktive arbejdsgrupper (O)  Udvalg for frivillighed og fondssøgning: Maj-

Britt, Louise, Steen, Malene. 
Mobiludvalg: Elevrødder, Michael, Bettina, 
Malene. 
Madudvalg: Bettina, Malene, Michael og Steen. 

 


